## BOQ- Photocopy Books for Primary Schools - For 8 schools in BGD and 8 Schools In Ninawa



## جدول الكميات الخاصة بإستنساخ الكتب المدرسية - لـ 8 مدارس في بغداد و 8 مدارس في نينوى

No.	Item Description (English)	Item Description (Arabic)	Quality	النوعية	Unit	Quantity	Price USD	Amount USD
	Photocopy Textbooks- Black and White, MOE Curriculums , for Primary school (8 schools in BGD - Abo Ghraib and 8 schools in MOSUL).	التربية العراقية- نسخ اسود وابيض - لمراحل الصفوف الابتدائي - توزع في ( 8 مدارس في بغداد - ابو غريب و 8 مدارس في الموصل) .	kind of paper used is 80 gr/ the outer cover of the book is 300 gram, glossy / size of paper A4 ( these books are "Islamic book/Mathematic Book / Arabic Book / Sciences book / English book / Social studies book / Activity of Sciences book / Activity of Math book / Activity English Book")- attached the details of Books.	نوع الورق المستخدم 80 جرام / الفلاف الخارجي للكتاب 300 جرام / لفلاف (هذه الكتب هي "كتاب إسلامية / كتاب العلوم / رياضيات / كتاب اللغة العربية / كتاب العلوم / كتاب اللغة الإنجليزية / كتاب الاجتماعيات / نشاط كتاب الرياضيات / كتاب النشاط الانجليزي ) - مرفق طيا تفاصيل كل كتاب لكل مرحلة .	No.	8013		
2	Transportation Fess and Loading and unloading.		Transfer and distribution of books to schools in Mosul cily - AlQayyarha and Makhmour as well as in Baghdad - Abu Ghraib.	نقل وتوزيـع الكتب للمدارس المعنية في الموصل - الكيارة - مخمور وكذلك في بغداد - منطقة ابو غريب.	No.	16		
						Total Am		